
(V)äxjös kommunnytt
OERHÖRT OBEROENDE SOCIALISTISK

nr 4» 18/4 2018

http://vaxjo.vansterpartiet.se     

Vad hände i fullmäktige 17/4?

Utges av Vänsterpartiet, Vattentorget 1, 352 34 Växjö     Ansvarig utgivare Lars Behrenz    Upplaga 10000 ex  Årgång 39.

2016 tog fullmäktige beslut 
om ytterligare en familje-
central. Det är en samverkan 
mellan socialtjänst, öppen 
förskola, mödra- och 
barnavårdscentral. Det finns 
en på Dalbo sedan många år 
och är ett lyckat samarbete. 
Vad händer? Två år har gått. 
Carin Högstedt (V) frågade 

Oliver Rosengren (M).
– Det har tagit tid medgav 
Rosengren, men han var 
inte avog mot familjecentra-
len utan hänvisade till olika 
projekt med barnens bästa 
för ögonen som diskuteras.
– Det behövs verkstad, an-
såg Högstedt.

– Personal och en grupp 
kulturintresserade tjejer vil-
le starta ett street-art-projekt 
i liten skala uppe på Araby 
Park Arena, inledde Håkan 
Frizen (V) en fråga till Oli-
ver Rosengren (M). 
Du gav omedelbart order 
om att stoppa detta! Varför 
och tycker du det är fören-
ligt med din ordföranderoll 

att peta i verksamheten på 
detta sätt? frågade Håkan 
vidare. 
– Det rimmar inte med vår 
nya sociala inriktning av 
verksamheten i anläggning-
en, svarade Rosengren. 
– Jag tycker det är ett uppen-
bart exempel på ministersty-
re och det har enbart väckt 
besvikelse, irritation och 
ilska hos berörd 
personal och de 
intresserade tje-
jerna, avslutade 
Håkan.

Ministerstyre

Skatepark i Lammhult 
2016 beslutade fullmäktige 
bifalla ett medborgarförslag 
om en skate- och parkour-
park i Lammhult. Det skul-
le utredas i en förstudie. Nu 
har två år gått och vad har 

hänt med förstu-
dien och parken? 
Carin Högstedt 
(V) ställde frå-
gan till Sofia 
Stynsberg (M).

Det pågår arbete med Sta-
tionspark var svaret.
– Det finns väldigt många 
unga i Lammhult. I takt med 
växande befolkning är det 
viktigt att bygga ut lek- och 
äventyrs-
ytor, inte 
minst i or-
ter utanför 
staden, sa 
Högstedt.

En sak är säker: Den som 
tycker att Vänsterns full-
mäktigegrupp har goda för-
slag ska rösta på (V) i kom-
mande val. Det finns inte 
tillstymmelse till ansats från 
övriga partier att göra något 
annat än att sopa undan med 
ibland vackra ord men inga 
åtgärder. Det visade sig åter-
igen när nu fem V-motioner 
behandlades.
Flera var skrivna i kölvatt-
net på #metoo-rörelsen och 
krävde aktivt, systematiskt 
jämställdhetsarbete och ge-
nusutbildning. Allt för att 
motverka hot, hat, våld, tra-
kasserier och mobbning.
– Skolan är en viktig arena 
för ett förebyggande arbete, 
där vuxna, barn/ungdomar 
och föräldrar/vårdnadsha-
vare involveras, sa Carin 

Högstedt (V). 
Svaren från övriga parti-
er var att kommunen följer 
skollagen och mångfalds-
programmet.
– Men visa oss då en redo-

visning av det 
som görs innan 
beslut tas! upp-
manade Eva-
Britt Svensson 
(V), Men inte. 

51 röstade mot återremiss 
och motionerna, 4 vänster-
partister röstade för, hela 6 
ledamöter var frånvarande. 
Övriga motioner handlade 
om konstnärlig utsmyckning 
av privatbyggda lokaler och 
bostäder, mer stadsodling, 
framför allt i bostadsområ-
dena och att byta ut fyrver-
kerier mot lasershow. Även 
detta röstades ned.

V-motioner ut i kylan 

Familjecentral

Fler och fler tecken visar 
nu, hur pressade och oroliga 
alliansen är på grund av det 
uppenbara folkliga motstån-
det mot byggandet av nytt 
kommunhus för drygt 700 
miljoner. De blågröna tar 
alla möjligheter de kan få 
att propagera för hur fantas-
tiskt huset kommer att bli. 
Vid varje kommunfullmäk-
tige framöver ska det alltid 
finnas en stående punkt som 

behandlar kom-
munhusbygget 
och Anna Ten-
jes (M) inledan-
de redovisning 

blev ett enda långt propa-
gandatal över husets för-
träfflighet och hur bra det 

kommer att bli för medborg-
arna och besökare. 
– Huset verkar mer och mer 
förändras från det hus full-
mäktige en gång tog beslut 
om. En tydlig månadsrap-
port med riktpris, avgående 
och tillkommande kostnad 
skulle vara av 
stort intresse, 
menade Örjan 
Mossberg (V) i 
ett inlägg 
Knytts kom-
mentar: Tveklöst hade en 
folkomröstning resulterat i 
ett klart nej till byggande av 
nytt kommunhus och detta 
börjar så smått gå upp för 
alliansens företrädare och 
ledamöter. 

Skrytbygget
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– En socialdemokratisk mo-
tion om gratis mensskydd på 

skolorna, åtmins-
tone på prov, 
avslogs. Malin 
Lauber, Ola 
Lövkvist (båda 

S) pläderade för liksom 
Vänsterpartiet, men Oliver 
Rosengren (M) hade eko-
nomiska invändningar och 

ifrågasatte även här laglig-
heten! 
– Skulle vara bra om Växjö 
kommun gick i bräschen för 
att få bort tabu och smus-
sel kring mensen, sa Carin 
Högstedt (V). 
24 S+V röster för, 31 mot, 
frånvarande var 4 f d SD och 
2 MP

Gratis mensskydd för unga 
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Carin Högstedt, nr 5.
73 år, 
Sandsbro, 
pensionär. 
Ledamot i 
kommun-
styrelse och 

fullmäktige, ordföran-
de Region Kronobergs 
FoU-beredning, Jag är in-
tresserad av allt, men sär-
skilt landsbygdsutveck-
ling, social och cirkulär 
ekonomi, miljö/klimat, 
jämställdhet, reformer för 
funktionsnedsatta.
Med vänstern vid rodret 
blir det färre trafikplatser 

som stimulerar bilismen 
eller kommunhus i mil-
jardklassen. Vi priorite-
rar bredband i hela kom-
munen, marknadsföring 
av hela kommunen, nya 
bostäder utanför stads-
gränsen, aktiv politik för 
bostäder och företagande 
i hela kommunen, hand-
lingsplan för att göra 
kommunen tillgänglig för 
personer med funktions-
nedsättningar, satsa på rid-
sport och ny simhall. Jag 
vill verka för en jämställd 
och jämlik kommun! 
carin.hogstedt@vaxjo.se

I april besökte Vänsterpartiets kommunala grupp Lamm-
hult på sin turné till sex kommundelscentra utanför Växjö 
stad. Vi startade med lunch på Lammhults Värdshus som 
bytt ägare många gånger, stängts och öppnats. Hoppas det 
håller och går runt med den här ägaren och ny kock! 
Så till Svenssons möbelvaruhus. Här guidades vi genom 
huset. Det är snyggt, fräscht, känns som konstutställning, 
en upplevelse att se utan att köpa. I bottenplanet finns en 
vägg från den torpstuga där Svenssons började som snick-
eri en gång i tiden. Nu finns butiker i Stockholm, Göteborg 
och Malmö, förutom i Lammhult. 
Sedan mötte vi biträdande rektor Olof i skolan. Lamm-
hults skola står inför en stor om- och tillbyggnad med ny 
sporthall, bibliotek, all skolverksamhet ska samlas på ett 
ställe och alla 10 förskoleavdelningar ska vara samlade. Vi 
samtalar med Olof om utmaningen att arbeta på en skola 
där klasserna ständigt ändras. Nyanlända kommer – och 
flyttar. 35-40 % av eleverna är nya svenskar. Det kräver 
nya pedagogiska metoder. Olof har sökt sig till denna skola 
just för dessa utmaningar. Vi samtalade om lärares möjlig-
heter till fortbildning/forskning på arbetstid för att ständigt 
förkovra sig och därmed förbättra elevernas kunskaper och 
resultat. Hälften av lärarna pendlar. Det är svårt att rekryte-
ra ny personal som överallt i kommunen och Sverige. Det 
vore intressant att få reda på vad personalrekryteringen i 

kommunen egentligen kostar? Går det att använda peng-
arna till något mer konstruktivt som att ge lärare en termin 
för fortbildning vart fjärde år tex? Det skulle öka attrak-
tionskraften i yrket. 
Stärkta av ett spännande samtal begav vi oss till Folkets 
Hus och mötte två representanter för samhällsföreningen. 
Oj, vilket engagemang i det ideella arbetet! Det är helt ma-
kalöst vad mycket som händer och speciellt inom integra-
tion och med Träffpunkt Lammhult som bas. T ex projekt 
Cykla Kompis, Odla Lammhult, Kvinnor och dans. De gör 
tidning som kommer fyra gånger om året, de vill få förfall-
na fastigheter åtgärdade och planerar för Lammhultsdagen 
16/6. 
Till sist besöker vi Lammhults Ridklubb i Lövhult. Det är 
den fjärde ridklubben vi besöker denna vår. Här pågår ett 
nybygge av ridhus helt ideellt. Pengarna till material kom-
mer från olika källor; Jordbruksverket, kommunen, spon-
sorer, egen kassa. Imponerande. De har fått ihop 2,3 milj 
kr! Ordföranden berättar livligt om verksamheten. Även 
här pågår integrationsprojekt. Unga på Landsbygden har 
verksamhet och vi träffar ”projekthästen” Luna. 
Sannerligen en intensiv och mycket inspirerande dag och 
möten med engagerade människor, som utvecklar sin hem-
bygd!  / Carin Högstedt
carin.hogstedt@vaxjo.se

NÅGRA AV VÄNSTERPARTIETS KANDIDATER I KOMMUNEN
Håkan Frizén, nr 6.  

69 år, 
Hovshaga,
leg.psyk. 
Ledamot  i 
kultur- och 
fritidsnämn-

den, VÖFAB, ersättare i 
fullmäktige. Kommunens 
elitsatsande idrottsfören-
ingar har fått fantastiska 
förutsättningar för sina 
verksamheter. Nu är det 
breddidrottens och de 
mindre föreningarnas tur. 
Jag tänker då i första hand 
på ridsporten som fått stå 

tillbaka under flera år. 
Lika villkor för pojkar och 
flickor inom kultur och 
idrott är självklart för mig. 
Jag vill också utveckla och 
värna de i mitt tycke mest 
demokratiska platserna vi 
har i kommunen – biblio-
teken. Öppna för alla, bred 
service och gratis! Vidare 
tycker jag kommunen ska 
sikta mot att bli ”Sveri-
ges bästa arbetsgivare”. 
En god arbetsmiljö och 
fler medborgare i arbete är 
uppgifter jag vill prioritera 
de kommande åren.
hakan.frizen@vaxjo.se

LAMMHULT- INSPIRERANDE MÖTEN MED ENGAGERADE MEDBORGARE

Första Maj med Vänstern i Växjö!

    Ett Sverige för alla 
         - inte bara för de rikaste!

  Samling: Speakers Corner 13.00
 Möte 14.00 IOGT, Vattentorget 

 Musik: Bergsbestigarna

Tal av EU-parlamentarikern: 

 Malin Björk

        


